

ԼՂՀ 2005թ. մարդահամարի արդյունքները հրատարակվում են 9 գրքով՝ Լեռնային Ղարաբաղի Հանրապետություն, ք. Ստեփանակերտ, 7 շրջաններ:

Յուրաքանչյուր գիրք պարունակում է համապատասխան տեղեկություններ բնակչության թվաքանակի ու տարածքային բաշխվածության, ժողովրդագրական բնութագրերի, կրթական մակարդակի, սոցիալ-տնտեսական բնութագրերի, ազգային կազմի, միգրացիայի, տնային տնտեսությունների քանակի ու կազմի, բնակչության բնակության պայմանների վերաբերյալ:

Հրապարակման մեջ գետեղված է Լեռնային Ղարաբաղի Հանրապետության 2005 թվականի առաջին մարդահամարի անցկացման համառոտ պատմությունը: Այն իր մեջ ներառում է խորհրդային տարիներին Լեռնային Ղարաբաղի Ինքնավար Մարզում 1926-1989թթ. անցկացված մարդահամարների արդյունքներով բնակչության թվաքանակն ըստ ազգության, մարդահամարի հարցաթերթը, ԼՂՀ Վիճակագրության պետական խորհրդի կողմից հաստատված և ԼՂՀ արդարադատության նախարարությունում պետական գրանցման ենթարկված մարդահամարային փաստաթղթերի ցանկը, մարդահամարի ելքային աղյուսակները:

Հրապարակումը նախատեսված է հանրության լայն շրջանի համար:

The results of the Census of 2005 are published in 9 books the Republic of Nagorno-Karabakh, Stepanakert, 7 regions.

Each book contains corresponding information about the size of population and, it's spatial distribution, the demographic characteristics, educational attainment, socio-economic descriptions, ethnic structure, migration, household's number and structure, and conditions of the population.

In the publication the brief history about carrying out of the first population census of the Nagorno-Karabakh Republic of 2005 is placed. It's includes the table about a population on national structure by results of lead within the Soviet authority in the Nagorno-Karabakh Autonomous region in 1926-1989 population censuses, the questionnaire of population census, the list of census documents approved by the State advice of statistics NKR and registered in Ministry of Justice NKR, target tables of population census. The publication is for all the readers

Результаты переписи населения НКР 2005г. издаются девятью книгами: Нагорно-Карабахская Республика. г. Степанакерт, 7 районов.

Каждая книга содержит в себе соответствующие сведения о количестве населения и территориальном распределении, о демографической характеристике, уровне образования, социально-экономической характеристике, национальном составе дома;них хозяйств, жилищных условиях населения.

В публикации помещена краткая история о проведении первой переписи населения Нагорно-Карабахской Республики 2005 года. Она включает в себе таблицу о численности населения по национальному составу по результатам проведенных в годы советской власти в Нагорно-Карабахской автономной области в 1926-1989гг. переписей населения, переписной лист, перечень переписных документов утвержденных Государственным советом статистики НКР и зарегистрированных в Министерстве юстиции НКР, выходные таблицы переписи населения.

Публикация предусмотрена для широкого круга читателей.